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Interpelacja 

ws. budowy nowej odlewni aluminium na poznańskiej Wildzie 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Mieszkańcy licznie sprzeciwiają się budowie nowej odlewni aluminium na Wildzie, 

która ma powstać w halach po HCP. Ich głosy nie tylko są zauważalne na obszarze osiedla, 

ale także i publicznie, choćby w przeprowadzanych w internecie ankietach. Z nich jasno 

wynika, iż nie chcą mieć kolejnej fabryki, która znalazłaby swoje miejsce obok szpitala, 

przedszkola oraz nieopodal nowo powstających osiedli mieszkalnych. Ponadto na dachu 

szpitala miało powstać lądowisko dla helikopterów, co byłoby sprzeczne z planowaną 

budową, która ma mieć wysokie kominy uniemożliwiające lądowanie na tym obszarze. 

 W ostatnim czasie pojawiły się także opinie, iż odlewnia może ściśle współpracować z 

Volkswagenem, produkując części samochodowe. Pojawiają się więc pytania, czy wpływy do 

budżetu powinny dominować nad dobrem i zdrowiem mieszkańców. Dlatego też zwracamy 

się z prośbą o ustosunkowanie się władz miasta do tej sprawy, wyjaśnienia szczegółów 

dotyczących planowanego przedsięwzięcia oraz poważnego wzięcia pod uwagę licznych 

głosów mieszkańców tego rejonu.  

 

Łączymy wyrazy szacunku, 

 

Mateusz Rozmiarek, Lidia Dudziak 
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